
Nørre Alslev Boldklub 
Ordinær Generalforsamling 
Torsdag d. 21. november kl. 18.30 
I klubhuset, Stationsvej 3, 4840 Nørre Alslev  
 
Dagsorden ifølge vedtægterne  
 
1. Valg af dirigent 

- Arne Graae Jensen 
- Generalforsamling er godkendt til tide  
 

2. Formandens beretning. 
- Lykønskninger til de vundne hold 
- Formandsmødet er givet informationer om breddefodbold  
- Der er meget brainstorm ift. jubilæum  
- Der er kommet styr på alkoholbevilling  
- Yngre spillere er rykket op og spille seniorbold, som er gået godt  
- Tak til alle bestyrelsen og de frivillige  
 
 

3. Beretning fra udvalgene. 
Seniorudvalget: 

- 1. Holdet er tilbage i LF-serien efter 12 år 

- Har mistet en håndfuld spillere til ovenstående hold  

- Kvinderne vandt pokalturneringen i foråret og rækken i efteråret  

- Kvinderne har indgået samarbejde med Guldborg og det er med succes   

- U19 hold er blevet skabt, som skaber stor glæde  

- Serie 2 har ligeledes klaret det godt med en midterplacering  

- 3.holdet / 8-mands holdet hygger sig og bringer gode stunder til klubben  

- Veteran og masters er blevet til 8-mands hold i stedet for 11-mands  

Ungdomsudvalg:  

- Godt fremmøde, som viser sig ved godt træner engagement  

- Gode resultater  

- Tilgang på de ældste årgange  

- DBU-børneklub er blevet taget godt imod  

- Der er blevet skabt træner-kontrakter  

- I sommers blev der afholdt mini-vm og sæsonafslutning med stor opbakning, som skabte 

succes  

- Økonomien er vendt fra et lille underskud til et bedre overskud  

Vedligeholdelsesudvalget:  
- Ikke den store vedligeholdelse, udover den selve vedligeholdelse af klubben  
- Renovering af køkken i 2025 i kantinen inden 125-års jubilæum  
- Containere skal males  
- På stadion skal der graves strømkabler 



- Boldhegn der mangler bliver fixes på træningsbanerne 
 
Sponsorudvalget:  
- Ikke så meget nyt  
- Håbet på mere budget-mæssigt  
- Erhvervsklubben har været i gang  
- Højmøllen er ny sponsorer og andre er i støbeskeen  

 
Tennisudvalget:  
- Ønsker gerne flere i tennisudvalget  
- 21 medlemmer i tennis 
- 16 medlemmer i bordtennis  
- Pickleball er i gang med at blive opstartet  

 
4. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 

- Klubben har god økonomi 
- Overskud i både senior, ungdoms- og tennisafdelingen  
- Kantinen har også generet flot overskud, trods den korte tid, hvor den har været drevet 

frivilligt  
- Der er blevet hensat penge til 125-års jubilæum  

 
5. Fastsættelse af kontingent og depositum for nøgler 

- Ønskes uændret  
 

6. Behandling af indkomne forslag.  
- Der er ikke kommet noget  
 

7. Valg til bestyrelse og udvalg: 
a.    Formand (Ulige år) Formand er ikke på valg – Bjarne Gaarder forsætter   
b.    Næstformand (Lige år) Helene Johansen overtager næstformands-posten  
c.    2 suppleanter til bestyrelse hvert år. Emil Kobbernagel & Mogens Nielsen ønsker 

genvalg og er genvalgt  
d.   1 revisor samt 1 suppleant. Jens Ebbe ønsker genvalg og er valgt.  Sebastian Green 

supleant  
 

                               Til udvalg vælges: 

e.   Seniorudvalgsformanden samt 1 suppleant hvert 2. år. 
          Fodbold. (Ulige år) Formanden er ikke på valg – Carsten Petersen forsætter  
f.   Ungdomsudvalgsformanden samt 1 suppleant hvert 2.år 

  Fodbold. (lige år) Bestyrelsen bliver bemyndiget at finde en ungdomsformand og 
derefter offentliggøres – Hvis det ikke lykkedes, så indkaldes der til ekstra ordinært 
møde  

g.  Sponsorudvalgsformand samt 1 suppleant hvert 2. år (Ulige år) Formand er ikke på valg 
– Per Christensen forsætter samt Jesper Holm som suppleant. 

h. Formand, Tennisafdeling (lige år) Lena Havsteen forsætter   
8. Eventuelt. 

- Ikke noget eventuelt 
 

 

 



Godkendelse af referat  
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